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November 30, 2023   
 
 
 
Subject:  Legal Strike Days Scheduled for December 8 – 14, 2023  
 
 
 
 
Dear ETSB Parents and Guardians,  
 

We are reaching out to you today with an important announcement regarding an upcoming strike that will impact all our services 
from December 8th to the 14th.  For the safety and wellbeing of our students, our schools will be closed during those 5 days, and our 
daycares will not be available.  Until December 8th, all schools and services will continue to operate normally with the exception of 
Sutton Elementary and Massey-Vanier High School where picketing is ongoing. 

We understand the challenges you are living during this period, and we do apologize for the inconvenience this is causing.  As you 
know, this situation is beyond our control, and we all hope for a swift resolution.  Our staff truly cares about the wellbeing and 
education of your child, and they will be looking forward to welcoming everyone back as soon as the strikes will be over.  

Again, we appreciate your patience, understanding, and continued support as we work through these turbulent times, and please 
rest assured that we will promptly share any new developments.  Kindly continue to regularly check your emails for updates. 

Thank you, and we wish you all the best. 

 

Sincerely,  

                                                   

Michael Murray                                                           Kandy Mackey  
Chairman                                                                    Director General  
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30 novembre 2023   

 

Objet :  Jours de grève légale prévus du 8 au 14 décembre 2023 

 

Chers parents et tuteurs de la CSET,  

Nous vous contactons aujourd'hui pour vous faire part d'une annonce importante concernant une grève à venir qui 
aura un impact sur tous nos services du 8 au 14 décembre. Pour la sécurité et le bien-être de nos élèves, nos écoles 
seront fermées pendant ces 5 jours, et nos services de garde ne seront pas disponibles. Jusqu’au 8 décembre, toutes 
les écoles et services continueront de fonctionner normalement à l’exception de l’école primaire de Sutton et l’école 
Massey-Vanier High School où le piquetage est en cours. 

Nous comprenons les difficultés que vous rencontrerez pendant cette période et nous nous excusons pour les 
désagréments que cela occasionnera.  Comme vous le savez, cette situation échappe à notre contrôle et nous espérons 
tous qu'elle sera résolue rapidement.  Notre personnel se soucie vraiment du bien-être et de l'éducation de votre enfant, 
et il sera impatient d'accueillir tout le monde aussitôt que les grèves seront terminées.     

Encore une fois, nous vous remercions de votre patience, de votre compréhension et de votre soutien continu pendant 
que nous traversons cette période turbulente, et soyez assurés que nous vous ferons part de tout nouveau 
développement et ce, dans les meilleurs délais. Merci de consulter vos messages courriels régulièrement pour toutes 
mises à jour. 

Nous vous remercions et vous souhaitons le meilleur. 

Cordialement, 

                                         
 
Michael Murray                     Kandy Mackey  
Président      Directrice générale        

 


